

Referat lagsmøte nr. 2/2014, Vestenfjeldske Travforbund

Sted: Bergen Travpark

Dato: 08.04.2014

Møtet ble satt klokken 18:00

Til stede:

Lagsrepresentanter fra følgende lag:

- | | |
|---------------------------------|------------------------|
| - Askøy Trav- og Hestesportslag | - Sogn Travlag |
| - Osterøy Tråvlag | - Nordhordland Tråvlag |
| - Fana Trav- og Hestesportslag | - Firda Travlag |
| - Bergen og Omegn Travselskap | - Arna Travlag |
| - Sotra Trav og Hestesportslag | - Nordfjord Travlag |
| - Hardanger Travlag | |

Ikke møtt:

- | | |
|-------------------------|----------------|
| - Etne- og Ølen Travlag | - Voss Tråvlag |
| - Sunnhordland Travlag | - Os Travklubb |

Styremedlemmer Vestenfjeldske Travforbund

John Blindheim, Birger Jan Bergesen og Kato Bruland

Varamedlemmer:

Lisa Pickersgill, Susanne Evensen Rasmussen

Andre:

Forbundssekretær Christina Hande

Jan Gjennestad

Ellinor Kreybu

Kopi til: Det Norske Travselskap – Lagsformennene i VTF – Bergen Travpark

John innleder møtet med å presentere Ellinor Kreybu fra FRP Lindås, Trygg Trafikk kunne ikke stille da representant ligger på sykehus.

SAK 1: Generalforsamling DNT 2014

Jan informerer om at ønsket fra VTF ang aldersgrense på håndtering av hest ikke blir tatt opp på DNT's generalforsamling. DNT's lovutvalg har vurdert alle innkomne forslag og konkludert med at forslaget ikke er en sak som skal behandles. De presiserer at saken eventuelt kan belyses under behandling av årsberetningen og drøfting av styrets forslag til langtidsplan. Det ble stilt spørsmål om hva bakgrunn for avslaget er og vi skal ta det videre.

Forslagsheftet til generalforsamlingen ble delt ut. Det skulle ikke gjøres noen vedtak hva forslagene angikk da lagene skal få diskutere sin holdning til sakene lokalt, men samtlige forslag ble gjennomgått og forklart i plenum med tilhørende diskusjoner om tolkning av de ulike forslagene. Under generalforsamlingshelgen vil det bli avholdt et formøte for lagenes representanter der de ulike sakene blir tatt opp på nytt.

Likeledes ble valgkomitèens innstilling(er) gjennomgått løselig – det ble stilt spørsmål fra salen om hvorvidt gjennomføringen av valget blir all den tid de to forslagene står steilt mot hverandre i og med at mindretallets forslag til leder ikke vil sitte i styre sammen med flertallets innstilte leder. Det ble poengtert at styret skal velges før det skal velges leder og at kandidatene må kunne svare på hvordan de stiller seg til styreverv dersom de ikke blir ledervalgt. Det er dessverre ingen innstilte kandidater fra vår region.

Det ble poengtert at det ikke blir bestilt felles reise og at lagene selv må bestille til sine representanter, og det ble delt ut fullmaktsskjema som samtlige representanter må ha med seg i utfylt stand for å være stemmeberettiget under avstemmingene. Det ble oppfordret om å sende en kopi av disse til forbundssekretær i tilfelle noen skulle være så uheldig å glemme sitt hjemme.

SAK 2: Aktiviteter i lagene

Det har i seneste tid vært meget bra aktivitet fra fler av lagene, Sogn har satt opp en lokalkjøring på Kaupanger Travbane 21 april. BOT og Nordhordland har gått sammen for å arrangere på Bergen Travpark 22 juni. Det blir også premiekjøring på Mo. Det ble stilt spørsmål til forbundet om hvorfor ikke Sogn Travselvskap, gjentatte ganger, ikke har fått svar på ønske om premiekjøring på Kaupanger. Det ble besvart med at etter lite kontakt og informasjon fra laget har det blitt prioritert premiekjøring på Mo fremfor Kaupanger. At det ikke har blitt besvart på mail er rett og slett en glipp og vi beklager dette. Sogn arrangerer nå lokalkjøring om tre uker og med en fin gjennomføring skal en premiekjøring også kunne gjennomføres på sikt.

Når det kommer til «Hestens Dag» arrangement ble det forrige møte stilt spørsmål om noen av lagene kunne gå sammen om å arrangere hestens dag på Bergen Travpark. Det er et par lag som stiller seg positive til dette, ta det opp lagene i mellom og kom tilbake til når det evt skal gjøres. Det var også ønske om å arrangere lokalt i lagene som har lang vei til Bergen Travpark.

Fellestreninger på Travparken er et ønske fra flere. Spørsmålet er da om det skal arrangeres av lagene i tur og orden eller på en annen måte. Det ble foreslått at det burde settes opp tidspunkter for de enkelte gruppene (unghest, løpshest, rutineløp, monte) – forbundet v/forbundssekretær fikk i oppgave å lage en skisse til første samling.

SAK 3: Hest i Trafikken

Arne Aase stilte ikke til møtet. Ellinor Kreybu presenterte seg selv. Hun er i FRP Lindås og har sittet i Bergen bystyre i 12 år. Ellinor innledet med at grunnen til at den tragiske ulykken i Bjørkelangen har blåst slik opp er alderen til de involverte. Hun stilte spørsmål om hva lagene kan gjøre for å forbedre sikkerheten rundt hest i trafikken – lokalt og sentralt. Det har kommet inn flere henvendelser til samferdselsministeren om at det ikke burde være hest i trafikken i det hele tatt. Det er noe hun ikke vi la skje, de fleste må krysse eller kjøre/ri på trafikkerte veier for å komme frem til treningsløyper. Det ble tatt en runde i salen på hvilken rolle hesten har i trafikken. Myk trafikant, gang/sykkelvei eller som kjøretøy. Det kom frem forslag om at trafikkskolene burde ha hest i trafikken med i opplæring til førerkort – yrkessjåførene da spesielt. Lagene må være med i diskusjonen og sørge for at det ikke blir verre for oss å ferdes med hest. Ellinor ble utfordret av forbundet til å stille oss de riktige spørsmålene. Når spørsmålene kommer inn vil de bli sendt ut og lagene bes om å gå igjennom for så sende svar.

SAK 4: Medlemsregisteret

Det er fortsatt altfor mange purringer som kommer i retur. Hvert lag burde nå ha en medlemsansvarlig som kan ta seg av dette. Ta kontakt med forbundssekretær eller Jan dersom det er ønske om opplæring. Det er mange medlemmer som etter påske vil bli slettet fra systemet fordi kontingent ikke er betalt for

2013 og 2014. Ta kontakt med oss hvis det er spørsmål ang bytting av lag, utmelding, adresseendring osv. Dette MÅ vi få orden på.

SAK 5: Innspill fra lagene

I forkant av møtet ble lagene bedt om å sende inn innspill 8 dager i forveien. Det kom ingen forslag inn før møtet var i gang.

Det kom klager på baneunderlaget på Travparken de dagene banen er kveldsåpen. Det stilles krav om at banen skal holdes i orden til stengetid, når man kommer mandag ettermiddag for å trene hest på en bane som ikke er vedlikeholdt frister det for mange og pakke sammen og reise hjem igjen. Dette skal forbundet ta opp videre – det er også en del som bruker banen etter stengetid. Når banen er stengt må dette respekteres, og lagene må informere medlemmene om dette. Neste innspill kom angående båndtvang på Bergen Travpark. Hundene skal være i bånd, med sikkerhet som første tanke skal ingen hunder være løs på travparken. Under noen omstendigheter.

Siste innspill gjaldt gjestetallene, spørsmålet var da om hvorfor det har kommet dører og hengelåser på C-stallene som ble bygget for amatører som kom til parken for å trene hest. Det er en sak vi skal sjekke opp og komme tilbake til.

SAK 6: Diverse

Ingen saker her

Møtet ble hevet klokken 21:30

Christina A. Hande

Referent

